
Protokół Nr 45/10 
z posiedzenia  

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 
i Porządku Publicznego 
z dnia 18 marca 2010 r.  

 
 
 

Ad. 1 
Posiedzenie otworzył  Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek, który powitał członków Komisji 

oraz zaproszonych gości. 

 
Ad.2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Grzegorz Marszałek 

• Członkowie 

Zdzisław Kowalczyk 

Leszek Kamiński 

Kazimierz Musielak 

Elżbieta Palka 

Stanisław Zaremba 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
Pan Piotr Miadziołko Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu, 

Pan Maciej Nowak pracownik SP ZOZ w Gostyniu 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 3 
Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 6 „za”. 
 

Ad. 4 
Wizytacja szpitala powiatowego w Gostyniu. Zapoznanie z przebiegiem remontu i 

funkcjonowaniem izby przyjęć, pogotowia ratunkowego.  

Komisja dokonała wizytacji poszczególnych pomieszczeń remontowanych oraz pomieszczeń, 

gdzie znajduje się pracownia tomograficzna.  

Następnie Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu przedstawiciela SP ZOZ.  

Pan Maciej Nowak zabierając głos poinformował, że jeżeli chodzi o remont, to zgodnie z zawartą 

umową powinien się zakończyć do 31 maja 2010 r.  

Przewodniczący Komisji zapytał, kiedy zostaną zwolnione pomieszczenia na parterze, aby firma 

mogła wejść.  

Pan Maciej Nowak wyjaśnił, że będzie to prawdopodobnie w poniedziałek.  

 



Dyrektor Szpitala Pan Piotr Miadziołko poinformował, że oddział chirurgii dziecięcej zostanie 

połączony z chirurgią ogólną , a mniejsze dzieci będą przyjmowane na oddział dziecięcy. Dodał, że 

kwestia 2 miesięcy  i remont powinien zostać zakończony.  

Poinformował również, że w tej chwili izba przyjęć funkcjonuje w starej pracowni USG. Pracownia 

USG natomiast została przeniesiona obok pracowni endoskopii. Została zrobiona nowa winda, 

więc nie ma problemu, aby dowieźć pacjentów na któreś z pięter. Od przyszłego tygodnia będzie 

realizowany kontrakt z NFZ na usługi w zakresie USG a także na tomografie komputerową.  

Wczoraj odbyło się spotkanie dotyczące izby przyjęć i naniesiono kosmetyczne poprawki w 

projekcie, które uzgodniono z Kierownikiem Izby Przyjęć Panem Kulakiem.  

Radna Palka zapytała, czy na tym etapie remontu wystąpiły już roboty dodatkowe.   

Pan Maciej Nowak wyjaśnił, że wystąpiły. Niektórych rzeczy projektant nie przewidział.  

Radna Palka zapytała, czy na tym etapie zostanie unormowany już ruch karetek tzn. wjazd, 

objazd przez plac i wyjazd koło spółdzielni mleczarskiej. 

Pan Maciej Nowak poinformował, że wczoraj były przeprowadzane rozmowy na ten temat. Na 

dzień dzisiejszy nie ma opracowań projektowych dotyczących utwardzenia części wyjazdowej ze 

szpitala. Ta część drogi jest własnością WBK i jest to droga przeciwpożarowa.  

Dyrektor SP ZOZ wyjaśnił, że przeprowadzi jeszcze rozmowy z dyrektorem banku na ten temat.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie informacji na temat 

funkcjonowania karetek pogotowia ratunkowego. 

Dyrektor przedstawił następujące informacje na temat wyjazdów karetek:  

 

STYCZEŃ 2010 

Lp. Karetki Wyjazdy ogółem Wypadki Transporty 

1. Karetka S 

Gostyń 

233 15 1 

2. Karetka P1 

Krobia 

102 9 9 

3.  Karetka P2 

Borek 

76 10 10 

 

LUTY 2010  

Lp. Karetki Wyjazdy ogółem Wypadki Transporty 

1. Karetka S 

Gostyń 

174 13 0 

2. Karetka P1 

Krobia 

101 8 10 

3. Karetka P2 

Borek 

49 8 8 

 



Pozostałe informacje na temat funkcjonowania karetek stanowią załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący Komisji zapytał, jak w tej chwili odbywa się transport chorych.  

Dyrektor wyjaśnił, że dużo transportów już odeszło, ponieważ szpital nie korzysta już z tomografu 

na zewnątrz. Jeżeli są transporty to szpital korzysta z karetki transportowej, która jest w pełni 

wyposażona.  

Pan Grzegorz Marszałek zapytał, na jakich warunkach zatrudnionych jest Pan Jerzy Kulak. 
Dyrektor wyjaśnił, że zatrudniony jest na podstawie umowy o pracę. Jest Kierownikiem Izby 

Przyjęć i pracuje w godzinach od 7:00 do 15:00.  

Radna Palka zapytała, co szpital zrobił ze starymi karetkami.  

Pan Maciej Nowak wyjaśnił, że pozostały 2 karetki. Jedna z nich wymaga kapitalnego remontu 

silnika. Drugą karetkę nie wszyscy mogą prowadzić, ponieważ wymaga prawo jazdy kategorii C. 

Dyrektor wyjaśnił, że jedna z nich na pewno zostanie wstawiona do komisu samochodowego.  

 
Ad. 6) 
W wolnych głosach i wnioskach głosu nie zabrano.  
 

Ad. 7) 
Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie komisji. 

 

 

 

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

 
                                                                                    Grzegorz Marszałek 
 
Protokołowała: 

Joanna Bilińska 

 


